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Skolesti, løbeklubben, gangklubben, sti til skolen hallen og byen. Folk cykler ikke langs gaden 

Beboer fra den vestlige del af Irisallé og Solhaven benytter også stien ned til hallen, skolen og byen 

Man vælger faktisk en omvej for at blive på stien og cykler ikke langs vejen  

Der er ikke fortov langs vejene 

Synes stien er en forbindelsessti 

Der er meget overfladevand – ingen gør noget ved det 

RKSK laver ikke klausuler  

Det er privatvejslovens regler 

Hvad sker der med de grønne arealer langs de små stikstier. Sti rabat 

I lokalplanen står der at der skal laves en sti med stenmel ind i et grønt areal 

Der mangles afvanding mange steder 

Hvis det bliver besluttet forventer beboerne at der følger penge med fra RKSK 

Der er ingen lys mellem Jasminallé 45 og 52 og mellem 7 og 9 på Irisallé. Her er det også galt med 

belægningen 

Der er ingen lys på stien ved børnehaven 


